

**Kamer  
van Volksvertegenwoordigers**

ZITTING 1984-1985

27 FEBRUARI 1985

**WETSVOORSTEL**

betreffende de grenzen  
van de territoriale zee

(Ingediend door de heer Daras)

**TOELICHTING****DAMES EN HEREN,**

De scheepsramp met het vrachtschip « Mont-Louis » en de gevolgen van dat ongeval hebben in het Belgische zee recht talrijke leemten aan het licht gebracht, met name de noodzaak om de grenzen van de Belgische territoriale zee van 3 op 12 zeemijl te brengen.

**WETSVOORSTEL**

Enig artikel

Artikel 2, § 1, 1<sup>o</sup>, van het koninklijk besluit van 31 mei 1968 houdende politie- en scheepvaartreglement voor de Belgische territoriale zee, de havens en de stranden van de Belgische kust (*Belgisch Staatsblad* van 25 juli 1968) wordt vervangen door de volgende tekst :

« 1<sup>o</sup> Belgische territoriale zee : de wateren gelegen binnen een ingebeelde lijn die parallel loopt met de Belgische kust op een afstand van 12 zeemijl te rekenen van de laagwaterlijn van deze kust of van de bij de droogvallende bodemverheffingen indien deze zich binnen 12 zeemijl te rekenen van de laagwaterlijn van de kust bevinden, of van de uiteinden der permanente havenwerken welke buiten voornoemde laagwaterlijn uitsteken ».

7 november 1984.

**Chambre  
des Représentants**

SESSION 1984-1985

27 FÉVRIER 1985

**PROPOSITION DE LOI**

relative aux limites  
de la mer territoriale

(Déposée par M. Daras)

**DEVELOPPEMENTS****MESDAMES, MESSIEURS,**

Le naufrage du cargo « Mont-Louis » et les suites de cet accident ont mis en évidence de nombreuses lacunes dans le droit maritime belge, et notamment la nécessité de fixer les limites de la mer territoriale belge à 12 milles marins au lieu de 3 milles marins.

J. DARAS

**PROPOSITION DE LOI**

Article unique

L'article 2, § 1<sup>er</sup>, 1<sup>o</sup>, de l'arrêté royal du 31 mai 1968 portant règlement de police et de navigation pour la mer territoriale belge, les ports et les plages du littoral belge (*Moniteur belge* du 25 juillet 1968) est remplacé par le texte suivant :

« 1<sup>o</sup> Mer territoriale belge : les eaux situées en-deçà de la ligne fictive qui s'étend parallèlement le long de la côte belge à 12 milles marins de la laisse de basse mer ou des hauts fonds découverts à marée basse pour autant qu'ils se trouvent à moins de 12 milles marins de la laisse de basse mer, ou des extrémités des installations portuaires permanentes dépassant la dite laisse de basse mer. »

7 novembre 1984.

J. DARAS  
A. VAN DER BIEST